
  

Verksamhetsberättelse för 2017 års aktiviteter i 

Hällbybrunns vägförening 
 

Detta är den trettonde årsstämman för Hällbybrunns vägförening.  

 

Arbetet med att överföra huvudmannaskapet från enskilt till kommunalt för de 

vägar som i dag förvaltas av Hällbybrunns vägförening har under 2017 resulterat 

i ett avtal med kommunen vilket röstades igenom på den extrastämma som hölls 

den 30 maj 2017. Avtalet började gälla 1 juli 2017 och kan tidigast 1 januari 

2020 sägas upp av kommunen, om detaljplanen ej är genomförd. 

Kommunen har påbörjat de vägförbättringar i Hällbybrunn vilka är 

överenskomna. Den tråkiga delen i avtalet är av vägföreningen ej lyckats få 

kommunen att ta över samtliga vägar i föreningen utan utelämnar Lerdalen. 

 

Vägföreningens ekonomi är god vid utgången av verksamhetsåret 2017.  

 

Under året har sammanlagt 9 styrelsemöten genomförts. Protokollen från 

mötena återfinnes på hemsidan www.hbvf.se. Hemsidan informerar även om 

aktuella händelser i vägföreningen.  

 

Vi i styrelsen vill tacka för visat förtroende och hoppas på fortsatt förtroende för 

år 2018. 
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